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1 下列题目,选择其中一个（1(a) 或者 1(b)）。写一百五十个字左右。

 (a) 你上个月过生日。你爸爸送了你一只狗。请给奶奶写信告诉她。

  信里说说：

   – 狗的样子、颜色等

   – 你的狗喜欢吃什么

   – 你跟它喜欢做些什么

   – 你为什么很喜欢它。

or 或者

 (b)  在你的国家，你最喜欢哪一个节日？请给笔友写信说一下你去年这个节

日过得怎么样。

  信里谈谈：

   – 你跟谁一起过的节

   – 你做了些什么

   – 你吃了些什么

   – 你为什么喜欢这个节日。
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Write your answer to Question 1 here.
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Use2  去年夏天你跟十个同学和两位老师一起去国外旅行。有一天你们一起参观了一个又

大又漂亮的公园。讲一讲你在公园看了些什么？那天发生了什么事？

 写一百五十个字左右。

Permission to reproduce items where third-party owned material protected by copyright is included has been sought and cleared where possible. Every 
reasonable effort has been made by the publisher (UCLES) to trace copyright holders, but if any items requiring clearance have unwittingly been included, the 
publisher will be pleased to make amends at the earliest possible opportunity.

University of Cambridge International Examinations is part of the Cambridge Assessment Group. Cambridge Assessment is the brand name of University of 
Cambridge Local Examinations Syndicate (UCLES), which is itself a department of the University of Cambridge.
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